

GUANGZHOU

On behalf of Florius Global, Royal FloraHolland (RFH) is organizing payments and handling of products in China. Contact person of RFH is Cece Chen, telephone number: 138-1697-9991 / WeChat: CC591008

'优荷花品'公司代表 'Florius '公司进行货款结算及鲜花物流安排。优荷花品的对接人是陈辰小姐,电话 138-1697-9991 / 微信: CC591008

 Payment should be received for the full amount on one of the below mentioned accounts one day before the planned pick-up. If the pick-up of the flowers is in the weekend, payment should be received before 17:00 on Friday. Without full payment, flowers will not be released. If needed, a fapiao can be issued within 5 working days after payment.

结款: 在约定的提货前一天,货款全款必须转入以下指定账户。如果约定的提货时间是在周末,那么货款全款必须在周五下午 5 点前转入以下指定账户。如未收到全款,不可自发去仓库提货。如需发票,付款后的 5 个工作日内安排,并且请在付款时备注开票信息和发票配送信息。



 Appointment for pick-up. After payment has been received, an appointment can be made with RFH to pick up the flowers. Pick-up of flowers should be after the flowers have been cooled for several requested hours and within RFH Warehouse operating hours. The RFH Warehouse operating hours are from 10:00 to 18:00. Contact person of RFH is Cece Chen, telephone number: 138-1697-9991 / WeChat: CC591008

Contact Person for Pick-up: Mr. Tsui (Wilson) – 186-8022-3332 提货联系人: 崔俊杰 – 186-8022-3332 **预约提货:** 优荷收到全款之后,客户可与优荷预约提货时间。提货需在鲜花落地冷却数小时之后,且必须是优荷仓 库工作时间,即10:00~18:00,。优荷花品的对接人是陈辰小姐,电话 138-1697-9991/微信: CC591008。

- Pick-up. After payment and with accordance to the appointed time, the flowers can be picked up at the RFH Warehouse -Baier Cold Storage, Shun Xiang Road, Huadu District, Guangzhou, China. 提货:收到全款之后,根据预约时间,可在优荷仓库提货。 Address 地址:广州市花都区顺祥路拜尔冷库
- All orders for Saturday distribution must be picked up maximum by Monday from Royal FloraHolland (RFH) facility. Any payment / fees related to late pick-up of boxes will be shouldered by the customer.
 提货:所有的货需在当周周六从优荷花品仓库提走,最晚提货时间延至下周一工作时间。由于提货晚而产生的额外 仓储费用则由客户支付给优荷花品公司。